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Uttalelse

Merknad til Plan ID 1263-201215

Overtok GNR 137/45 i mai 2014. Har noen anmerkninger til Reguleringsplan for Kubbaleitet.

Et særlig viktig fokus ønskes å rettes mot u-svingen (o V2/o V3) som muligens vil by på en del utfordringer, spesielt
for fotgjengere og syklister. Det vil være senter for inn/utkjøring til hele feltet, inn/utkjørsel fra flere hustander og
kryssing av myke trafikanter, alt på samme sted. Ser at mange potensielle farlige situasjoner kan oppstå her. Burde
kanskje vært vurdert et forgjengerfelt her, slik at myke trafikanter kan ferdes "litt" tryggere.

- Ser ut fra tegninger at vår utkjørsel til vei ikke er tilfredsstillende i forhold til trafikksikring.
Som nevnt vil utkjøring til vei by på utfordringer; både med tanke på fotgjengere som må krysse veibanen ((o f3 - o
f1 og o f2 - o f1), trafikk til/fra feltet og trafikk ut/inn av utkjørsel. Ut/innkjørsel blir liggende omtrent midt i en u-sving
(v/O V2). Dette er forøvrig en utfordring også per dags dato, men trafikkmengden vil øke betraktelig ved utbygging
av det nye boligfeltet.  I tillegg har nabotomten også utkjøring i u-svingen.
Vi er nå avhengig av å kunne rygge oss inn på vår tomt siden det er mer oversiktlig og trafikksikkert enn å rygge ut
i hovedveien. Med all trafikk som kommer blir dette vanskelig. En mulig løsning kan være å flytte vår utkjørsel til
lenger ned på tomten. Da kan vi lukke igjen nåværende utkjørsel og samtidig få satt opp hekk/gjerde (i godkjent
høyde). En annen fordel for oss blir at  støy og innsyn til vår husstand reduseres. Ønsker at denne mulige
løsningen vurderes, eventuelt at andre forslag blir fremmet.

Angående støy lurer vi på om det er tenkt på støyreduserende tiltak mot vår eiendom, da det legges opp til en så
stor trafikkøkning. Det er ca 15 meter luftlinje fra soverom til veien.

Med vennlig hilsen

Ronny Johnsen og Linda Maria Aslesen


